

浙江天宇药业股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Zhejiang Tianyu Pharmaceutical Co., Ltd. including income statement, balance sheet, and cash flow statement.

台海玛努尔核电设备股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Taihai Manu Nuclear Equipment Co., Ltd. including income statement, balance sheet, and cash flow statement.

浙江华达新材料股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Zhejiang Huada New Materials Co., Ltd. including income statement, balance sheet, and cash flow statement.

牧原食品股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Muye Food Co., Ltd. including income statement, balance sheet, and cash flow statement.

浙江华达新材料股份有限公司 2021 半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Table detailing the collection, storage, and use of funds raised in 2021 for Zhejiang Huada New Materials Co., Ltd.

牧原食品股份有限公司 2021 半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Table detailing the collection, storage, and use of funds raised in 2021 for Muye Food Co., Ltd.

浙江华达新材料股份有限公司 第二届监事会第十五次会议决议公告

Text of the 15th meeting resolution of the 2nd Board of Supervisors of Zhejiang Huada New Materials Co., Ltd.

牧原食品股份有限公司 第三届董事会第四十一次会议决议公告

Text of the 41st meeting resolution of the 3rd Board of Directors of Muye Food Co., Ltd.

浙江华达新材料股份有限公司 第二届董事会第二十一次会议决议公告

Text of the 21st meeting resolution of the 2nd Board of Directors of Zhejiang Huada New Materials Co., Ltd.

牧原食品股份有限公司 2021 年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Table detailing the collection, storage, and use of funds raised in 2021 for Muye Food Co., Ltd.